
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 27. marts 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AS
Er ministeren indstillet på at gøre det nemmere at få dispensation i forhold til
fornyelse af kørekort for personer, der tager medicin imod epilepsi men har
været anfaldsfri i en årrække, set i lyset af, at der tilsyneladende gives meget
få dispensationer i dag, og at eksempelvis lastbilchauffører der tager medicin
imod epilepsi og ikke har haft epilepsianfald i en årrække, i realiteten udgør
en meget lille sikkerhedsrisiko i trafikken?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Christiansen (DF).

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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